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از کمپ سرخ
پرسپولیس 12

 شروع 
 بلیت  فروشی 

30 درصد ورزشگاه
عصــر  ی  ز بــا شــی  و بلیت فر
چهارشــنبه پرســپولیس مقابــل 
آلومینیــوم اراک از ســاعت 10 و 
30 دقیقــه دیــروز در ســامانه 
footballeticket.ir آغاز شــد 
و طبــق مصوبات، برای این بازی 
30 درصــد ظرفیــت ورزشــگاه 
بلیــت فروشــی خواهــد شــد. 
 VIP قیمت بلیت ها برای جایگاه
پانصــد هــزار تومــان، روبــه روی 
جایــگاه 150هزارتومــان و بــرای 
جایگاه های پشــت دروازه ها 50 
هزار تومان تعیین شــده اســت.
همچنیــن، بلیــت فروشــی برای 
طبقــه دوم و همچنیــن جایــگاه 
کــه در دســت تعمیــرات اســت، 
غیــر فعــال اســت. مســئولان 
بقات ضمــن  مســا ری  برگــزا
تأکیــد بــر پرهیــز علاقه منــدان 
بــه حضــور در ورزشــگاه  قبــل از 
خریــد اینترنتــی بلیــت، یــادآور 
شــدند افــرادی کــه بلیــت تهیــه 
می کننــد در صــورت تطابــق کــد 
ملــی، اجازه حضور در ورزشــگاه 

را خواهنــد داشــت.

جراحی زانوی 
بازیکن امیدها

امیــر حســین نــوری بازیکــن امید 
پرســپولیس کــه در تمرینــات تیم 
بزرگســالان نیــز شــرکت داشــت، 
زانــوی خــود را بــه تیــغ جراحــان 
ســپرد و عمــل موفقــی را انجــام 
داد. نــوری کــه به دلیــل پارگــی 
ربــاط صلیبــی چنــد روزی غایــب 
 ، د بــو لیس  پرســپو ت  ینــا تمر
پــس از هماهنگی هــای لازم و 
برنامه هــای کادر پزشــکی تیــم 
فوتبال پرســپولیس، دیــروز زانوی 
خود را در بیمارستان آتیه جراحی 

کــرد.

 سیامک
برمی گردد؟

یحیــی  د  می شــو ه  شــنید
گل محمــدی تا حــدود زیادی از 
موضــع قبلــی خــود نســبت به 
ســیامک نعمتی کوتــاه آمده و 
احتمــال ماندن این بازیکن در 
جمع سرخ پوشــان زیاد است. 
در صورتــی کــه اتفــاق خاصــی 
رخ ندهــد ســیامک نعمتــی 
از بعــد از بــازی بــا آلومینیــوم 
ً بــه تمرینــات  اراک مجــددا
پرســپولیس بازخواهد گشــت 
تــا فوتبــال خــود را تحــت نظــر 
مــه  دا یحیــی گل محمــدی ا

دهــد.

 تمرین در 
هوای پاک

سرخپوشــان پایتخــت، تمریــن 
دیــروز خــود را از ســاعت 1۲ در 
هــوای خــوب و مطبــوع ورزشــگاه 
شهید کاظمی، در سالن بدنسازی 
و زمیــن چمــن برگــزار کردنــد کــه 
این جلســه تمرینــی مجموعاً  75 
دقیقه طول کشید. بازیکنان ابتدا 
در ســالن بدنسازی حضور یافتند 
و به مــدت ۲0 دقیقــه بــا انجــام 
حرکات کششی و نرمشی، بدن ها 
را گرم و راهی زمین چمن شــدند. 
تمرین دیروز بخش های مختلفی 
داشــت شــامل؛ پاســکاری های 
کوتــاه و ترکیبــی، حفــط تــوپ و 
فوتبــال درون تیمــی کــه زیــر نظــر 
کادر فنــی انجــام شــد.همچنان 
ســعید صادقــی تنها مصــدوم تیم 
اســت کــه زیــر نظــر کادر پزشــکی 
تیــم، برنامه هــای خــود را دنبــال 
می کند. ســایر بازیکنان هم بدون 
مشکل در اختیار کادر فنی بودند. 
پرســپولیس امــروز آخرین تمرین 
خــود پیــش از بــازی بــا آلومینیــوم 
را برگــزار مــی کنــد و پــس از آن، به 

اردو مــی رود.

 zخبر

سعید صادقی

چهارمین بازی که از دست می دهد

هافبک مازندرانی پرسپولیس که در بازی آخر نیم فصل اول مقابل نساجی مصدوم 
شــد همچنــان جــدا از ســایربازیکنان تمریــن می کنــد. در حالــی کــه کادر پزشــکی 
پرسپولیس هیچ خبری درباره میزان مصدومیت این بازیکن اعلام نکردند صادقی 
هنــوز حتــی تمریــن انفرادی اش را هم آغاز نکرده و با این حســاب بــازی با آلومینیوم 
را هم از دســت داده اســت تا تعداد مســابقاتی که از دســت داده با احتســاب دیدار 

جــام حذفــی به 4 برســد.غیبت صادقــی در بازی فولاد هم به چشــم آمد.

عیسی آل کثیر

طلسم شکنی بعد از 13 ماه؟

 برخلاف انتظار و با وجود ناآمادگی جسمانی، از همان بازی اول نیم فصل دوم مقابل 
ذوب آهــن عیســی بــه نیمکت پرســپولیس رســید. بــا این حــال یحیی با وجــود انجام 
هر 5 تعویض در دو مســابقه مقابل ذوب آهن و فولاد، عیســی را به زمین نفرســتاد تا 
مشخص شود او فعلاً کار دارد. احتمالا خود عیسی هم انتظار نداشت در دو مسابقه 
قبلی به میدان برود اما شــاید دیدار مقابل آلومینیوم نوبت طلســم شــکنی او باشــد و 
بالاخره اولین بازی اش برای پرسپولیس را بعد از 13 ماه برای پرسپولیس انجام دهد.

سروش رفیعی

از سکو به ترکیب اصلی؟

بعــد از بــازی بــا فولاد از ضعف خط میانی پرســپولیس زیاد گفته شــد و در روزی 
که فولاد بخصوص در نیمی از نیمه دوم کاملاً در زمین خودش جمع شده بود 
هافبک های پرســپولیس غالباً در ارســال های درســت و پاس های نهایی ســالم 
عاجز بودند. با این شــرایط هیچ بعید نیســت شــماره 7 قرمزها که دیدار مقابل 
تیــم ســابقش را بــه خاطــر محرومیــت از دســت داده بــود بــه یکبــاره بــه ترکیب 

اصلی برســد. اگر ســروش در زمین باشــد احتمال بازی با مهاجم هم هســت.

مگر می شود بازی های پرسپولیس را نبینم؟

 محرمی: همه گفتند چقـــــــدر 
چاق و خوشگل شدی، چشم خوردم

دیاباته آمد اما یک سانتر خوب برایش نکردند

  چرا در کیش آن اتفاق بد برایتان 
رخ داد؟

اتفاق اســت دیگر و ممکن است برای 
هــر کســی رخ بدهــد امــا فکــر می کنم 

مرا چشــم زدند.
  چطور؟ چه کسی شما را چشم 

زد؟
امیرخان چندی قبل مرا به سیرجان 
دعــوت کــرد. مســافرت خوبــی بود و 
در آنجــا ایشــان خیلی به من محبت 
کردنــد و کمــی بــه قــول معــروف رو 
آمدیــم. بــه همیــن خاطــر در کیــش 
هــم هــر کســی بــه مــا رســید گفــت 
چقدر چاق شــدی یا چقدر خوشــگل 
شــدی! بــه همین دلیل هــم روز دوم 
حضــورم در کیــش چشــمتان روز بد 
نبینــد زمین خــوردم و از ناحیه بالای 
ران دچــار شکســتگی شــدم امــا بــاز 
هم خدا را شــکر که لگنم سالم ماند 

وگرنــه کارم خیلی ســخت می شــد.

  چه کسانی بعد از اتفاقی که 
برایتان رخ داد جویای احوالتان 

شدند؟
اول از همــه بایــد تشــکر کنــم از 
دکتــر محتشــمی کــه بخوبــی عمــل 
جراحــی ام را انجــام داد. جــدا از 
ایشــان بایــد از همــه دوســتان و 
بزرگانــی ماننــد علی پرویــن، محمد 
پنجعلی، عادل فردوسی پور، عباس 
کارگــر، ناصــر محمد خانــی، فرشــاد 
پیــوس و کریــم باقــری و بعضــی از 
دوســتان دیگــر کــه جویــای حالــم 
بودند تشــکر ویژه ای داشــته باشم. 

همچنیــن از پرســنل هتلــی کــه در 
چنــد مــدت اخیر برایم ســنگ تمام 
گذاشــتند هم تشــکر ویژه ای دارم.

  چند روز از عمل جراحی تان 
گذشته و چه زمانی کیش را ترک 

می کنید؟
۲0 روز از عمــل جراحی ام گذشــته اســت 
و خوشــبختانه دکتــر روز یکشــنبه اجــازه 
داد که بخیه هایم را بکشــند. حضورم در 
تهــران و پــروازم بســتگی به نظر پزشــکم 
دارد کــه فکــر کنــم بزودی هم ایــن اجازه 
صــادر شــود. البته با ویلچــر باید جابه جا 
شــوم و در هواپیمــا هــم بایــد بــا مراعــات 
خاصــی بــه تهــران پــرواز کنم چــون عمل 
سختی را پشت سر گذاشتم و بخیه های 

زیــادی بــه پایم خورده اســت.
  بازی های تیم محبوبتان را دنبال 

می کنید؟
مگر می شــود که بازی های پرسپولیس 
را نبینــم. در واقــع هــم بازی هــای 
پرســپولیس را دیــدم و هــم بازی هــای 
بایــرن مونیــخ را کــه البتــه هــر دو ایــن 
تیم هــای محبوبــم در صــدر جــدول 
هســتند که واقعاً جای خوشحالی دارد.

  در رابطه با بازی فولاد و 
پرسپولیس و صحبت هایی که 

سرمربی پرسپولیس در خصوص 
سبک بازی حریف اهوازی اش 
به کار برد چه نظری دارید؟

اول از همــه بایــد بگویــم که 
در شــروع بــازی در نیمــه 
اول و نیمــه دوم کادر فنــی 
تیم فولاد شــروع به صحبت 
کردند که خیلی عجیب بود. 
در واقــع وقتــی بازی شــروع 
نشــده نیــازی بــه صحبــت 
نیســت چــون اصلاً چیزی 
بــرای صحبــت کــردن در 
مــورد بــازی وجــود نــدارد 
کــه بخواهیــد دربــاره آن 
بــا داور حــرف بزنیــد و 
بــه او اعتــراض کنیــد. در 
آن لحظــه ابتدایــی هــم نــه 
بازیکنــی مصدوم شــده نه اتفاق 
دیگــری افتــاده کــه شــما بخواهید از 
آنهــا ایــراد بگیریــد. مــن هــم از روش 
بــازی حریــف ایــراد نمی گیــرم و فکــر 
می کنــم کــه ســرمربی فنــی مــا کــه 
انصافــاً بهتریــن اســت نبایــد آن واژه 
را بــه کار می بــرد. الان هــم پرداختن 
بــه ایــن مســائل درســت نیســت و 
شــکایت و شکایت کشــی هــم هیچ 
فایــده ای نــدارد و ته این موضوع به 

جایــی نمی رســد.
  اما کادر پرسپولیس معترض 

بودند که چرا دروازه بان تیم فولاد 
مرتب خودش را زمین می اندازد؟

بــه هــر حــال این گونــه کارهــا خــوب 
نیســت. یــادم می آیــد عرب هــا ایــن 
کارهــا را می کردنــد و چنین مســائلی 

در فوتبــال مــا بــاب نبــوده اســت.
  شما فکر می کنید مربی فولاد از 

چه کسی الگو برداری کرده؟
بــه هــر حــال ســرمربی فــولاد بــا 
کــی روش کار کــرده و فکــر می کنم از 
ایشــان یکســری از مســائل را خــوب 
یاد گرفته و الگو برداری کرده اســت. 
البته این را باید اضافه کنم که روش 
بــازی تیــم میزبــان اصلاً مــورد علاقه 
هیــچ کــس نیســت امــا پرســپولیس 
بایــد خــودش خیلــی قــوی باشــد و 
اجــازه عــرض انــدام به هیــچ تیمی را 
ندهــد. مــا در کارمــان ایرادهای فنی 
وجــود داشــت کــه حتــی ســاده ترین 
مســائل را هــم رعایــت نمی کردیــم. 
مــن هــم مثل خیلی هــای دیگر اصلاً 
از روش بــازی فــولاد خوشــم نمی آید 
امــا به هــر حال باید همــه حریفان را 
ببریــد تــا بــه صدرنشــینی تان ادامــه 
بدهیــد و کارتــان را به بهترین شــکل 

ممکــن پیــش ببرید.
  منظورتان دقیقاً چه مسائلی است؟

مــا شــیخ دیاباتــه را به زمین فرســتادیم 
امــا هیــچ ســانتر درســتی بــرای او انجام 
ندادیم در حالی که وقتی یک بازیکن با 
قــد و قواره دیاباتــه در اختیار دارید باید 
ســانترهای بلند برایش ارســال کنید در 
حالــی کــه مــا شــاهد بودیم هیچ ســانتر 
درســتی برای دیاباته ارســال نمی شــد و 
فقــط ســانترهای تند و تیــز روی تیر یک 
بــه بازیکنــان پرســپولیس می رســید که 
هیچ فایده ای نداشــت. همین طور شد 
که در یک بازی بســته عملاً نتوانســتیم 
از بازیکــن ســرزن کــه می توانســت گره 
بــازی را بــاز کنــد ســودی ببریــم تــا بــازی 
فشــرده تیــم فــولاد بــه بــار بنشــیند. 
در بــازی مقابــل ذوب آهــن مــا ســانتر 
خوبــی بــرای امیــد عالیشــاه فرســتادیم 
کــه کاپیتــان بهتریــن اســتفاده را از ایــن 
ســانتر خــوب بــرد و گل ســه امتیــازی را 
از روی ضربــه ســرش بــه ثمــر رســاند. 
منظــورم ایــن اســت کــه اگــر در بــازی 
پرتجمــع و فشــرده فولاد هــم اگر خوب 
ســانتر می کردیــم حتمــاً می توانســتیم 
به خواســته مان برســیم و برتری را از آن 

خودمــان کنیــم.
   در رابطه با قرعه پرسپولیس 

مقابل سپاهان در جام حذفی چه 
نظری داری؟

خیلی هــا از حســن ایــراد گرفتنــد اما او 
فقــط قرعــه را برداشــته. اصــلاً مگــر ما 
در همیــن جــام حذفــی ســپاهان را در 
اصفهــان در نیمــه نهایــی شکســتش 
ندادیــم یــا در چنــد بــازی دیگــر از 
ســد تیــم اصفهانــی در فــولاد شــهر 
نگذشــتیم؟ چــرا بایــد دوبــاره ایــن تیم 
را شکســت ندهیــم؟ قرعــه ســختی 
بــه مــا خــورده امــا بــه نظرم ما شــانس 
شکســت ســپاهان و قهرمانــی در جام 

حذفــی را داریــم.

  در لیگ برتر چقدر شانس 
قهرمانی برای پرسپولیس قائل 

هستید؟
حاشــیه امنیــت امتیازی پرســپولیس 
کمتــر شــد امــا پرســپولیس دیگــر 
نبایــد امتیــاز بــازی را براحتی از دســت 
بدهــد چــون شــانس اول قهرمانــی 
اســت و همــه تیم هــا هــم می داننــد 
کــه پرســپولیس بهتریــن تیــم اســت 
مگــر اینکــه اتفافــات و احیانــاً ضعیف 
ظاهر شــدن پرســپولیس در یک بازی 
مانــع قهرمانــی پرســپولیس شــود در 
غیــر ایــن صــورت حتمــاً پرســپولیس 
شــانس اول قهرمانــی در لیگ اســت. 
در بــازی مقابــل تیم اراکــی هم بچه ها 
بایــد خــوب حرف هــا و تاکتیــک یحیی 
را بــه کار ببندنــد تا پیروز شــوند و هیچ 
امتیــازی را براحتــی از دســت ندهند و 
صــدر را بــه هیچ تیــم دیگــری ندهند.

  در مورد مهاجم برزیلی که 
پرسپولیس به تازگی آن را به 

خدمت گرفته چه نظری دارید؟
برزیلی هــا بازیکنان خوبی هســتند اما 
بایــد بــازی ایــن بازیکن را دیــد تا بتوان 

در مــورد او خــوب قضاوت کرد.
  اما فکر نمی کنید که زمان برای 

حضور بازیکن برزیلی دیر است؟!
بــه هــر حــال شــرایط این طــور پیــش 
آمــده اما فرامــوش نکنیــد لوکادیا هم 
دیــر آمــد و چنــد بــازی اول را نبــود ولــی 
بعــداً دیدید که چه کــرد و چه عملکرد 

خوبی داشــت.
  در خصوص سرمربی تیم ملی 

که بحث حضور هکتور کوپر 
مطرح شده چه نظری دارید. هر 

چند صحبت هایی هم در مورد 
بازگشت کی روش وجود دارد؟

مــن واقعــاً نمی دانــم در ایــن مــورد بایــد 
چــه بگویــم. حضــور کــی روش در فوتبال 
مــا واقعــاً خودزنــی اســت. ما چقــدر باید 
از یــک مربــی اســتفاده کنیــم و نتیجــه 
نگرفتن را تجربه کنیم. ما با مربی ایرانی 
ماننــد محمــد مایلی کهــن ســوم آســیا 
شــدیم امــا با کــی روش چنــد بــار در جام 
ملت هــا شــرکت کردیم و هیــچ مقامی را 
کســب نکردیــم. در جــام جهانــی هم که 
همــه ثمــره کارمــان را دیدنــد پــس چــرا 
بایــد دوباره اشــتباه قبلی مــان را مرتکب 
شــویم و خود زنــی کنیــم. کــی روش حتی 
یــک ســومی آســیا را هــم کســب نکــرده 
بــه همیــن دلیــل بــا چــه کارنامــه ای از 
طــرف ایشــان دنبــال کــی روش باشــیم. 
مربیــان خــوب مــا ماننــد قلعه نویــی یــا 
یحیــی بهتریــن هســتند اگــر هــم قــرار 
اســت دنبال مربی خارجــی برویم دنبال 
بهترین هــا برویــم نــه اینکه مــا بخواهیم 
فــردی مانند کــی روش را بیاوریم که جدا 
از ایــران در بقیــه تیم هــای ملــی که اخیراً 
آنهــا را در اختیــار داشــته هیــچ کارنامــه 

موفقــی نداشــته اســت.

مجتبــی محرمــی بازیکــن اســبق پرســپولیس و تیــم ملــی کــه چنــدی قبــل در کیش با حادثه مواجه شــد حالا بعد از بهبود وضعیتش قصد ترک کیش را دارد. با مدافع اســتثنایی ســال های دور پرســپولیس و تیم ملی 
گفت و گویی خواندنی در خصوص مســائل مربوط به آخرین وضعیتش، پرســپولیس و همچنین تیم ملی و مربیگری اش داشــتیم.

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار مگر می شود 

که بازی های 
پرسپولیس را 
نبینم. در واقع 
هم بازی های 
پرسپولیس را دیدم 
و هم بازی های 
بایرن مونیخ را که 
البته هر دو این 
تیم های محبوبم در 
صدر جدول هستند 
که واقعاً جای 
خوشحالی دارد


